

We are the stars of PIPS! 我們是 PIPS 之星!



Relax! PN1 firefighters are here! 放鬆! PN1 消防員來了!

What would you like to have for lunch? 午餐你想吃什麼?



We are moving this way, that way, forward, backward.... 我們正向著不同方向前進、後退······

Class News 我們的近況:

- We celebrated our 5th birthday party on 7th
 June. PN's birthday celebration was 'Colourful
 Wonderland'. Our Birthday Rock Stars are:
 CHOW Yik-nam, SZE Wan-yuet, WAN Yeungming, WAN Issac Chi-jun & YU Man-him
- Children enjoyed the 'Thank You All' theme very much. They were able to say what they want to be when they grow up. I would like to say thank you to all the parents who joined our 'Parent Open House'.

Teacher's Corner 老師的話:

The children are growing rapidly. Each and every day they learn new words and phrases and it is wonderful to hear and see them engage with their teachers and peers in such a positive way. Children have participated well in all the learning activities like practising fine motor skills by squeezing paper, sticking and gluing, learning gross motor skills such as catching, throwing and kicking a ball, but they have especially enjoyed story time.

Since the weather is beginning to get warmer children started their toilet training. I'm very glad to say that almost 90% of PN1 have already said bye bye to their diapers. This is a wonderful collaboration of parents and school. I would like to thank all the parents and caregivers for their continued support.





We are vets. Pretend play is fun! 我們是獸醫,正在照顧小動物。扮演遊戲真好玩!



Hanging out laundry - we are training our self-help skills. 我們已掌握晾曬衣服的技巧,並提升了自理能力。



Music time is always fun, especially the Rainbow Song. 音樂活動真有趣,我們正在唱彩虹歌。



Party time is always great fun! 十分享受派對時間的遊戲和活動!

Thank you to all the parents who took time to participate in the Tsing Yi Park visit and Open House.

A very 'Happy Birthday' to all the children born in May, June and July. Wishing you all the very best!

CHAM Ching, CHU Ka-yuet, LAI Yan-yin Yanice, LAW Yik-laam, LEUNG Lok-ming, LIU Ying-tung, TSANG Winston Lawson, WU Hei-lam, WU Sum-yau.

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

It has been so nice to see the children getting involved in a variety of activities. Children have participated and co-operated well. We learnt about fire fighters and doctors and learnt to say 'Thank You All' to all the community helpers during the theme. The 'summer' theme was great. Parents had an opportunity to spend time with their child during Open House.

Ms. Pari









PN4 is ready to rescue! PN4 已準備好救援!



Busy and hardworking team of builders! 忙碌、勤奮的建設者隊伍!



We are community helpers! 我們是社區的小幫手!



Children are busy with 'messy play'. 孩子們忙著進行「感官遊戲」。

- We celebrated our 5th birthday party on 7th
 June. PN's birthday celebration was 'Colourful
 Wonderland'. Our Birthday Rock Star is:
 TONG Lovelle
- Children enjoyed the "Thank You All" theme very much. They were able to say what they want to be when they grow up. I would like to say thank you to all the parents who joined our 'Parent Open House'.

Teacher's Corner 老師的話:

Children are showing more maturity in terms of talking, making friends, responding to the teachers and are definitely more active. Most of the children have started talking in sentences and they ask many questions now. I would like to thank all the parents for their support and for believing in our teaching approach.

Ms. Sonali





We discovered that heavy objects will sink.
小朋友對把物件放入水中的實驗感到興奮,並發現了重的物件會沉。



Look! The ice is melting and turning into water! We got the gems out of the ice cubes, it was so fun! 你看,冰正在融化變成水!我們能夠從冰塊中取出寶石,真有趣!



Let's see whose ping pong ball reaches the end the quickest.

我們正在比賽誰的乒乓球最快到終點。



Look! We are blowing different bubbles shapes. 你看!我們用自己製作的泡泡水吹出不同形狀的泡泡。

Class News 我們的近況:

本園在過往數月舉行了很多特別活動,如母親節和父親節慶祝活動,生日派對等,活動日都分別設有不同的競技遊戲、手工製作、攝影區及話劇表演等,小朋友都十分投入活動並留下美好回憶。

在「小實驗大發現」的主題,小朋友們對這個主題特 別感興趣,他們享受與老師和同伴一起做實驗,包括混 合顏色、浮和沉、觀察水蒸氣等。

在「夏日樂繽紛」的主題,我們從不同遊戲中認識了 多種夏天活動和消暑方法,更認識了夏天的食物,還製 作了水果串和雪糕窩夫。

○ 5月、6月及7月的生日之星有:陳籽叡、林想業、 劉玥兒和李汝騫,祝你們生日快樂!

Teacher's Corner 老師的話:

轉眼間,你們快將完結 N 的校園生活,即將成為 LK 哥哥姐姐。回想你們由初次上學會哭個不停,到現在能帶著燦爛笑容回校學習,還會主動協助同伴和老師,而且每天回校跟我分享你們的生活趣事,看見你們一點一滴地成長和進步,這一切都讓我很感動和開心。

希望你們能在往後的日子繼續努力學習及嘗試 接受更多新事物,勇於面對困難,繼續快樂地渡過 每一天的校園生活,老師為你們加油!

祝小朋友們有一個精彩又愉快的暑假生活,假 期後見。

Ms Pinky





We made our own bubble soap and we had fun blowing bubbles together.

我們用自己製作的泡泡水來吹泡泡。



We did the floating and sinking experiment together - it was so fun! 我們一起進行浮沉實驗,真有趣!



Summer is here, let's eat ice cream waffles together! 夏天到了,我們一同吃雪糕窩夫吧!



Happy birthday to our friends who have birthdays in May, June and July! 祝 5, 6, 7 月生日的小朋友生日快樂!

Class News 我們的近況:

- ▲ 透過遊戲及話劇,我們認識了母親節及父親節,並製作小 禮物送給爸爸媽媽!
- ★ 我們於6月7日舉行了5,6,7月生日會,主題為「超級英雄日」,小朋友都用心打扮成不同的超級英雄,並十分投入於遊戲當中呢!
- 透過「小實驗大發現」的主題,小朋友親身進行了不同實驗,例如:彩虹冰畫、彩虹火山、牛奶流體畫等,過程中幼兒表現興奮,更增加了他們主動探索的精神。另外,在「夏日樂繽紛」的主題中,幼兒透過各種遊戲,認識了夏天的活動及消暑的方法。

5、6、7月的生日之星有:

◎畢彥禧
◎張栢睿
◎胡皓舜
Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

這兩個月我們分別運用不同的實驗及遊戲

學習知識,從實踐中愉快地學習。看到你們投入於課堂當中,每天不斷進步,真的覺得你們長大了不少。再過數月,你們將會成為 LK 的哥哥姐姐了,請繼續懷著充滿好奇的心,迎接更多的新事物及挑戰吧!

Ms Kayla





We are having fun playing the 'Rainbow Scarf Game' during music time. 我們正在與同伴玩「彩虹橋」的遊戲,真開心。



The 'Walking Colour' experiment is so interesting.
We can see the colours mixing together.
我們正在觀察彩虹顏色實驗,發現顏色混合了。



We are singing a song about 'The Sun' using different musical instruments. 我們正在操作不同的樂器演奏歌曲「太陽」。



Have a look at our cute 'Ice-cream Cup' art for summer!

夏天到!我們在製作雪糕球的圖工。

Class News 我們的近況:

Time flies so fast and we are already at the end of this academic year. It is really unbelievable but at the same time, it is so good to see the children change into confident, proactive and enthusiastic learners through their social interactions and meaningful conversations.

May, June and July Birthday Stars are:

- © ZHOU Yuk-yan © CHUNG Oliver Theodore
- © SUN Ho-sum

A very 'Happy Birthday' to all!

Teacher's Corner 老師的話:

The 'Science' theme was so interesting for the young minds to explore and discover so many new things. Children learnt about colour mixing and floating and sinking through various experiments. In the 'I love Summer' theme, children had fun with a variety of activities such as pretend play, games related to summer and artwork. Children had opportunities to interact and bond through several activities.

Ms. Priya





We learn about float and sink through experiments.

小朋友把不同物件放入水中,並觀察那些物件 能浮在水面和那些沉在水裏。



We observed the ice cube melting and turning into water.

我們在課堂中一同觀察冰塊轉變成水的過程。



We made rainbow fruit skewers during our cooking lesson.

小朋友把不同顏色的水果粒串在竹籤上做成 彩色水果串。



Hey! Let's make some bubble soap and blow bubbles together!

小朋友一起製作泡泡水並一起玩吹泡泡。

Class News 我們的近況:

In these two months we learnt through a variety of games and experiments. We conducted a 'volcano' and a 'walking rainbow' experiment together in class. We investigated the changes of water and learnt how water turns into ice or steam.

We celebrated Mothers' Day and Fathers' Day, and we had our 5th Birthday party on 7th June with the theme of 'Superheroes'!

A big Happy Birthday to the birthday stars of May, June and July!

©Lam Charlotte Hoi-ching

©Zhong Hon-sum Henry

©Tung Winston Hon

©Cheung Ho-kwan

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話: These two months were so much fun! We

These two months were so much fun! We explored colour change through mixing and painting and we even tried to colour with ice blocks! Summer is here and the weather is getting hot, we made fruit skewers and ice cream waffles for our snacks!

You are all moving to LK classes soon, keep up the hard work and stay curious! I believe in all of you!

Ms Rosabeth





We are checking the temperature with a thermometer. 我們懂得用溫度計量度水的溫度。



Can you guess what experiment we are doing? 猜猜我們用油做甚麼實驗?



3..2...1! Get the cup! 來比賽看看誰的反應最快!



Wow! The lava lamp experiment is so awesome! 這個實驗真有趣。

- On 10th May, we celebrated Mother's Day with lots of games and activities. We also made a colourful hairbrush for mummy!
- We had a lot of fun conducting different science experiments on 31st May and the results were so amazing and cool!

Birthday Stars in May, June & July:

© CHOW Pak-hei © CHAN Lok-yin © YANG Yik-fei © LAM Kwan-yin © CHAN Lok-yiu Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

In the science theme, we learnt and conducted so many science experiments about water. Children were showing great curiosity in various experiments and are now able to explain the water cycle. In the summer theme, we enjoyed lots of games and explored various summer activities. I wish all of you have a meaningful and wonderful summer this year and don't forget to prepare for your upcoming UK life!

Ms Koni





We are conducting a small experiment to see if the objects transmit light.

我們正在測試這物品是不是透光的。



Look! The rainbow volcano is erupting! 你們看! 彩虹火山要爆發了!



We succeeded in transfering the balls from one end to the other.
我們成功合作運送彩球。



We designed a water bottle for Father's Day.
看看我們設計的父親節禮物。

- On 10th May, we celebrated Mother's Day, we had a drama show, stories and games. We also made our own hair brush for our Mummies.
- Our 5th birthday party was on 7th June. Happy birthday to the birthday stars: Asher, Cody, Jeff, Lewis and Angus.
- On 14th June was our Father's Day celebration.
 We decorated a water bottle for our daddies and enjoyed the games so much.

Teacher's Corner 老師的話:

In May, we did lots of science experiments and learnt about the water cycle. Children showed curiosity and enthusiastically wanted to discover more. We also talked about summer activities and played some games.

LK2 has done exceptionally well this year and each of you has made significant progress. After the summer holidays, you will all be big brothers and sisters at PIPS. Have a wonderful and restful summer!

Ms. Lisa





Can you see the floating egg? 你看到雞蛋正在浮起嗎?



We have made our own waffle and ice cream snacks.
So delicious!

我們正在享用雪糕窩夫,你想一起吃嗎?



Yay! We are catching fish. We won the game! 哇! 成功捉了很多魚,我們真厲害!



We are making crafts, we have drawn rainbows and hearts. 我們正在製作圖工,畫了彩虹、心形等圖案。

Class News 我們的近況:

- 5月3日是海洋同樂日,我們穿著相關的服裝並從遊戲 及故事認識更多的海洋生物。
- 5月10日是母親節主題,我們製作一把梳作為禮物送給 媽媽並答謝媽媽的照顧。
- 5月31日的活動是科學實驗日,我們做了不同的實驗, 從實驗中知道水和油不能混合,並學會跟著步驟進行實 驗便能成功。
- 6月7日是第五次生日會,主題是「超級英雄日」,當日 可模仿美國隊長拿著盾牌,亦可製作「雷神之槌」作為 茶點,很有氣氛呢!
- 5、6、7 月的生日之星有張爾雅、傅柏皓、郭少希、潘 藍天、謝振朗、謝凱琳、葉泳妍。

Teacher's Corner 老師的話:

這兩個月認識了很多科學主題的知識,做了不同的實驗,你們喜歡進行手影遊戲,亦喜歡令冰融化的活動,表現都十分雀躍,即使有時實驗結果不是像預期一樣,但你們都沒有放棄,繼續嘗試,這種精神真令我感到驕傲。

此外,最近你們透過遊戲能學習有關夏天的 詞彙,如「洗澡」、「游泳」等,按你們好學的態 度,相信你們一定能面對下學年的新挑戰,祝你 們有一個愉快的暑假!

Ms. Chelsea



We're adjusting the angle of the reflection to find the rainbow. 我們在調整反射的角度找出彩虹。



We are busy making Mother's Day gifts. 我們正忙著製作母親節禮物。



Quick! Stick the colour balls on the tape. 快來把彩球貼在膠紙下。



Ha! We are all Captain America. 哈哈!我們是美國隊長。

本園在五月和六月舉行了很多特別活動,如母親節慶祝活 動,生日派對及海洋日等,活動日均設有不同的競技遊戲、攝 影區、圖工活動及話劇表演等,小朋友都十分投入活動並留下 美好回憶。

在「小實驗大發現」的主題中,幼兒對不同類型的實驗也 感興趣,例如:光的反射、水的折射等。過程中,幼兒學會觀察 實驗的變化及嘗試思考實驗原理,令幼兒的探索精神有所提升。

5、6、7月的生日之星有:

- ◎陳晞朗
- ◎馮敏芝
 - ◎謝依琳
- ◎潘晞蕾
- ◎林鋑泓 ◎王渝聲
- ◎梁栢溱
- ◎伍恩祈

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

在這數個月間,LK4 的小朋友真的成長不少, 他們在不同的活動及遊戲中不斷學習,從而增 長了在各方面的知識,他們亦能合作完成各種 實驗,並分享實驗的結果,而自理能力也有所 提升。故現在你們已成為其他幼兒的好榜樣 了!

Ms Frances





"Cross with care, stay alert and aware." 安全過路最重要,行人隧道你要知。



We're all superheroes! 我們都是超級英雄!



Whoa, the foaming volcano is erupting! 哇!泡沫火山爆發啦!



Keeping our bodies strong. 護脊操可幫到我們強健體魄。

在 5、6 月的小一模擬課,小朋友能體驗到不同老 師教授的各個科目,亦感受到小學教學的多樣性及小息 時的歡樂,為即將到來的小一階段做好準備。

在5、6月期間,我們舉辦了不同的活動,有「超級 英雄」生日派對,也在母親節和父親節的特別活動日為 爸爸媽媽準備禮物,更到交通安全城參觀交通設施,真 的獲益良多。

5、6、7月的生日之星有:

- ◎吳芊芊 ◎楊君灝
 - ◎林禧淳
 - ◎葉栩因

- ◎李昊玥
- ◎黃柏僑
- ◎黃卓賢

生日快樂!

Teacher's Corner 老師的話:

盛夏如期到來,又在催着我們出發,以往我們只是短 暫分別就會在相同的學校再次遇見熟悉的老師、朋 友。而這次你們即將邁入小學,開啟嶄新的人生篇章, 看來熱烈的夏天不僅帶來躁意,還承載著盛大的離別。 再見了 UK1,祝福你們往後日子皆生機盎然。

Ms Suki





Look at our P.1 classroom set-up! 看看我們的小一課室佈置!



We are all PIPS graduates now! 我們現在都是 PIPS 畢業生了!



Baking our key chains was so much fun! 烘烤我們的鑰匙圈真是太有趣了!



The 'superheroes' birthday party was amazing! 「超級英雄」生日派對太棒了!

Class News 我們的近況: Happy Birthday!

- → To the May birthday children (LEUNG Cheuk-yin & CHAN Charmaine) hope all your wishes come true this year.
- The children have had good practise being a primary school student during the P.1 orientation at PIPS. They experienced writing their homework in their handbooks every day. They have also learnt a lot of things from different subject teachers.

Teacher's Corner 老師的話:

Greetings everybody! Did you know that the UK2 children have learnt how to take care of themselves and their belongings during recess time? They have also learnt to co-operate with their classmates whilst playing different games. I am sure that the children will play very safely during recess at their new primary schools.

Ms. Anna T





We are ready to 'smash' out our anger! 我們就是綠巨人!



We are poised and balanced on the beam! 打開雙手,保持平衡!



Ears open, hands at the ready! 我們蓄勢待發!



Look at the bubbling blobs! 看看那瓶子裡不停飛舞的泡泡!

Class News 我們的近況:

- ♦ In May and June, we modified the classroom setting and schedule to prepare children for primary one.
- We had the 5th birthday party with a 'Super hero' theme on 7th June. Children got to dress up as different superheroes and play games.
- On 2nd May, we visited the Road Safety Town which provides a simulated road environment to educate children about road safety.
- We had Special Fridays for 'Mother's Day' and 'Father's Day' in May and June where children enjoyed different games and made special gifts for their parents.

Happy Birthday to the May and July birthday stars:

LOBO Emma Riley and CHOI Pui-hin!

Teacher's Corner 老師的話:

We have implemented adjustments in the seating arrangement and teaching approach, and it's been remarkable to see how well you have adapted to them. It has been a pleasure witnessing all of you getting ready and fully prepared for Primary 1. Don't forget to cherish the enjoyable moments you've had at PIPS with your classmates and friends! I have no doubt that each and every one of you will excel as fantastic primary students come September!

Ms Cindy





We are proud PIPS graduates! 我們為即將成為 PIPS 畢業生而感到自豪!



We always enjoy a peaceful arts & craft lesson! 我們享受寧靜的藝術課!



Can you see Spiderman above us? 你看得到蜘蛛俠嗎?



Careful! Don't drop the ball! 小心!别把球弄掉!

- UK4 children are learning to write their homework in their handbook every day and have also been able to experience 'recess time' during the P.1 orientation.
- ♦ UK4 have practised really hard for their graduation as well, and all their hard work has paid off.

I hope all the May & June birthday children (HUANG Miaoer, WOO Hon-ting & CHEN Agamemnon) have a very happy and fulfilling year.

Happy Birthday!

Teacher's Corner 老師的話:

Hello everybody! It is so nice to see all of you again. Do you know that UK4 have grown up so much? They were very excited to experience the P.1 orientation.

I hope all the children will be able to take care of themselves in their new primary schools next year.

Ms. Anna T

Language Corner ~ English









English Language and Phonics News:

PN children are ready to move campus and start Kindergarten! They've all come so far and made so much progress since September. From quiet little toddlers they have grown into talkative pre-schoolers!

N children are ready for the challenging environment of the LK classrooms, get those pencils ready!

LK children have been introduced to 10 'Tricky' or 'Sight Words' and are now able to read these alongside being able to blend and decode phonetically regular words. Amazing progress in less than a year!

UK children have completed every phonics challenge set during the year. They all now possess the skills they need to become competent and confident primary school students. Well done and good luck!

And that concludes another wonderful year of Fun Phonics and Learning English Through Fun and Games. As always we are sad to see our friends in UK getting ready to depart on their journeys to primary school but hope that they will come back to visit us soon — we miss you already! For our PN, N and LK students we can't wait to see you again in September and start another year of creative learning now that you are older and wiser! If you are not returning for the new school year we wish you good luck and happiness wherever your path may lead ③.

Have a relaxing summer and stay happy and healthy! $\mathcal{D}_{\mathfrak{Y}}$

Ms Anna and Mr Jojo





普通話園地 (Putonghua)

Teacher" s Corner

老師的話

轉眼又到了學期末,在這學年各級小朋友 普通話的聆聽和表達能力進步不少,而且明顯 感受到他們的課堂學習熱情和參與慾望很高。 期待小朋友百尺竿頭更進步。

郭老師







PE

Teacher's Corner 老師的話

開心嘅日子過得真快,轉眼間便來到學期的尾聲,小朋友的體能技巧在不知不覺間亦進步了很

多,期望繼續見證大家的成長!

Mr. Kalian

House of the